



United Arab Emirates

Date: 10 / 05 / 2017

Ref.: 13/929/2016

مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي

CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

التاريخ: 2017/ 05 / 10

الإشارة: 2017/929/13

LICENCE

To Conduct Financial Investment Business
in the United Arab Emirates*

(Head Office)

In accordance with Union Law No.(10) of 1980 concerning the Central Bank, the Monetary System and Organization of Banking, and the "Regulation for Investment Companies and Banking, Financial and Investment Consultation Establishments or Companies" issued as per the Central Bank Board of Directors resolution no. 164/8/94, dated 18/4/1995 and its amendments :

Tejara Capital (P. S. B.)

is hereby licensed to conduct the following business activities identified in the items of the said resolution:-

- 1) Financial Investment Business as stipulated in Article No.(2) items No. (a), (b), (c), (d) & (e) of paragraph 2-1.
- 2) Intermediation in dealing in currencies as well as Intermediating in money market transactions...

at the following address :-

DIFC , Damac B

2th Floor

Unit 204

P.O. Box : 482014 , Dubai

Please note that the bank is prohibited from taking loans exceeding 100% of its paid-up capital and reserves or taking funds as deposit in whichever form. Furthermore, it is strictly prohibited from taking loans from foreign banks and other foreign financial institutions including foreign funds.

This licence is valid until 17/4/2027.

رخصة

لمزاولة اعمال الاستثمار الماليه
بذوله الإمارات العربية المتحدة*

(مقر رئيسي)

بموجب أحكام القانون الاتحادي رقم (10) لسنة 1980 في شأن المصرف المركزي والنظام النقدي وتنظيم المهنة المصرفية ونظام شركات الإستثمار المالية ومؤسسات وشركات الإستشارات المصرفية والمالية والإستثمارية الصادر بموجب قرار مجلس إدارة المصرف المركزي رقم 94/8/164 بتاريخ 18/4/1995 وتعديلاته ، فقد رخص :-

تجارة كابيتال (بنك مساهمة خاصة)

بمزاولة الاعمال التالية المحددة في بنود القرار المذكور اعلاه :-

- 1) اعمال الاستثمار المالية المحددة بالمادة (2) البنود (أ) و (ب) و (ج) و (د) و (هـ) من الفقرة 2-1.
- 2) الوساطة في تداول الاسهم والتوسط في عمليات السوق النقدية.

وذلك في العنوان التالي :-

مركز دبي المالي العالمي ، أبراج داماك بارك

برج ب

الطابق الثاني

الوحدة 204

ص.ب : 482014 ، دبي

وليكن معلوماً أنه يحظر على البنك أخذ قروض تزيد عن 100% من رأس مالها المدفوع واحتياطياتها أو أخذ الأموال كودائع بأي شكل من الأشكال، ويحظر بشكل تام أخذ قروض من البنوك الأجنبية والمؤسسات المالية الأخرى الأجنبية بما في ذلك صناديق الإستثمار الأجنبية.

إن هذه الرخصة صالحة حتى 17/4/2027.

البنك

مساعد المحافظ لشؤون الرقابة على البنوك

Assistant Governor For Supervision Supervision

*Renewal of Licence
com/lc/sharelic/Capital

*تجديد رخصة
ن ش

البريد الإلكتروني uaecb@cbuae.gov.ae
الموقع الإلكتروني www.centralbank.ae

ص.ب. 854، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة هاتف 2 665 2220 +971 T
فاكس 2 665 2504 +971 F PO Box 854, Abu Dhabi, United Arab Emirates

Federal Institution | مؤسسة اتحادية